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§ 9 Osmo Fribergin valtuustokysymys ruokapalveluselvityksen tekemisestä 
 
  
 Osmo Fribergin kysymys: 
 

”Salon kaupungin ruokapalveluselvitys on ollut odottamassa sote-
ratkaisun syntyä. Nyt kun sote-uudistusta ei syntynyt, kysyn, milloin 
Salon ruokapalveluselvitys on tarkoitus käynnistää. Perustetaanko 
ruokapalveluselvitystä tekemään monialainen asiantuntijaryhmä, 
joka selvittää tulevat vaihtoehdot Salon ruokapalvelun 
järjestämiseksi? Käytetäänkö jo aiemmin valtuustokauden 2013-
2017 aikana saatua aineistoa hyödyksi selvitystyössä?”  
 

 
  Kaupunginjohtajan vastaus: 
 

”Kaupungin johtamisjärjestelmän kehittämistyöryhmä (JOKE) on 
alkanut sote-uudistuksen kaatumisen jälkeen selvittää tarpeita 
kaupungin organisaation tarkasteluun. Talouden tasapainottamiseen 
liittyen on perustettu taloustyöryhmä. Ne voivat työssään arvioida 
tarvetta ruokapalvelujen selvittämiselle. Valmistelussa on hyvä 
hyödyntää kaupunkiorganisaatiossa olevaa monialaista 
asiantuntemusta. Aiemman selvitystyön materiaali on tarvittaessa 
käytettävissä.” 
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